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Inleiding 
 
Beste leden, 
 
Het afgelopen verenigingsjaar is er veel gebeurd. We hebben allemaal te maken gehad met Corona. 
Lessen en inzetten zijn uitgevallen en veel kringen hebben het best kunnen merken dat er minder 
gespeeld is in het afgelopen seizoen. 
 
In het jaarverslag geven we een korte weergave van de zaken waar we als bestuur het afgelopen jaar 
mee bezig zijn geweest. Net als voorgaande jaren hebben we ervoor gekozen om alle losse 
elementen van het jaarverslag in één overzichtelijk document te zetten, dat makkelijk te lezen is. 
 
Bestuur organisatie LOTUS 
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Jaarverslag 
 

Aantal LOTUSkringen en leden 

Het totaal aangesloten kringen is ongewijzigd gebleven, namelijk 75.  Er staan per 1 juli 2020 totaal 
1559 leden ingeschreven, waarvan 133 met het diploma instructeur LOTUS. 114 leden zijn gestopt of 
overleden en er zijn 16 personen geslaagd als LOTUSslachtoffer.  

 

Ledenvergadering  

Tijdens de algemene ledenvergadering van 9 november 2019 waren 42 kringen aanwezig, inclusief de 
gemachtigden. De vergadering werd gehouden in Congres- en Vergadercentrum De Schakel te 
Nijkerk. 

 

Vergaderingen  

In de eerste helft van het seizoen is het bestuur 7 keer voor een bestuursvergadering in Zeist bij 
elkaar geweest. Door de Coronapandemie zijn er sinds maart jl. regelmatig online vergaderingen 
geweest, eerst via Skype en op dit moment via Teams. 

Ook hebben regelmatig enkele bestuursleden, in kleiner comité, tijdens extra online vergaderingen 
overleg gehad om lopende zaken te bespreken, zoals de nieuwe ledenadministratie, alles rondom 
Corona, Microsoft office 365 en de perikelen rondom Het Oranje Kruis. 

In november 2019 is er overleg geweest met het Nederlandse Rode Kruis. In die maand hadden we 
ook een overleg met VLN. 

De voorzitter van de taakgroep OOKU is regelmatig aanwezig geweest tijdens de 
bestuursvergaderingen. Als bestuur ervaren we dit als erg fijn, omdat er nu een snelle en directe 
communicatie is.  

 

Onderscheidingen en jubilea 

De commissie Onderscheidingen - Gijs Druijff en Coby de Wit - heeft 4 personen voorgedragen aan 
het bestuur voor toekenning van een onderscheiding.  

De volgende onderscheidingen zijn toegekend in de periode 1 juli 2019 t/m 30 juni 2020. Ze zijn 
uitgereikt door het bestuur. 

De zilveren LOTUSinsigne is deze periode toegekend aan twee personen van LOTUSkring Apeldoorn, 
te weten aan dhr. M.L. van ’t Erve en mevr. G. Kamphorst. 

De gouden LOTUSinsigne is toegekend aan mevr. N.H. v. Laere-Kofman van LOTUSkring Castricum. 

 

In 2020 zijn 41 insignes met oorkonde uitgereikt voor het 25 jaar in het bezit zijn van een geldig 
diploma LOTUS.   

8 Sculpturen met oorkonde zijn uitgereikt voor het 40 jaar in bezit zijn van een geldig diploma LOTUS. 

De in 2018 ingestelde Dokter G.H.M. Boutenpenning is aan 5 instructeurs LOTUS toegekend voor het 
25 jaar in het bezit zijn van een geldig diploma instructeur LOTUS. 

Harrie Roumen is gestopt als lid van de commissie Onderscheidingen. Zijn taak als voorzitter is 
overgenomen door Gijs Druijff. We zijn nog op zoek naar een persoon die naast Gijs en Coby wil 
plaatsnemen in de commissie Onderscheidingen.  

Gijs Druijff coördineerde ook weer de jubilea binnen de organisatie LOTUS.  
 
Corona 
Corona hield en houdt de gemoederen flink bezig. Tussen maart en mei zaten we in een complete 
lockdown, wat betreft LOTUS en EHBO. Toen in mei de eerste versoepelingen aangekondigd werden, 
hebben we drie protocollen voor onze leden geschreven. Die waren en zijn streng, dat weten we. 
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Het was daarom goed om te merken dat de meeste kringen onze zeer voorzichtige houding steunden 
(en nog steeds steunen). 
Helaas heeft de tweede golf – waarin we nu zitten – bewezen dat onze strenge protocollen niet voor 
niets geweest zijn. Ze blijven dan ook onverminderd van kracht. 
 
Met Het Oranje Kruis zijn er door de examinatoren afspraken gemaakt over de invulling van de 
examens LOTUSslachtoffer en instructeur LOTUS. De eerste examens in deze Coronaproof opzet 
hebben in oktober plaatsgevonden. 
 
Ledenadministratie 
Dit jaar zijn we druk bezig geweest met het inrichten en testen van de ledenadministratie. Tijdens de 
jaarvergadering hadden veel kringen aangegeven mee te willen testen. De leverancier gaf echter aan 
dat ze niet te veel personen wilde laten testen. Daarom hebben 3 bestuursleden en een aantal 
bestuursleden van hun kring de test uitgevoerd.  
Inmiddels is de ledenadministratie vrijgegeven en alle kringsecretariaten zijn nu druk bezig met het 
controleren en aanvullen van hun eigen kringgegevens. Tot nu toe zijn de berichten erg positief. 
 
De nieuwe administratie is nog steeds ‘under construction’. We leren nog wekelijks bij en er zullen 
zeker nog wat aanpassingen komen. 
Zodra de secretariaten hun kringgegevens hebben gecontroleerd en aangepast, gaan we de 
administratie ook vrijgeven voor de leden. Dat betekent, dat zij zelf kunnen controleren met welke 
gegevens ze ingeschreven staan en ook zelf bepaalde wijzigingen kunnen doen. 
 
Website 
Over de website valt eigenlijk niet zoveel te vertellen. Afgezien van een heel kleine onderbreking, 
toen de beveiligingscertificaten verlopen bleken te zijn, heeft de website prima gedraaid. 
We hebben wel gemerkt dat sommige informatie niet altijd even logisch en makkelijk te vinden is, 
dus gaan we in de aankomende tijd een paar onderdelen van de website reorganiseren. 
 
Kwaliteitshandboek 
Het kwaliteitshandboek is een doorlopende actie. Al moeten we eerlijk bekennen, dat het vullen en 
optimaliseren van dit handboek in de afgelopen maanden op een zeer laag pitje heeft gestaan, o.a. 
door alle perikelen rondom Corona, de nieuwe ledenadministratie en de inrichting van Microsoft 
365. 
 

Merkbescherming 

Regelmatig ontvangt het secretariaat van mensen die b.v. een eigen bedrijf starten, de vraag of men 
gebruik mag maken van het woord- en of beeldmerk LOTUS op hun website en of visitekaartjes. Dit 
soort vragen worden altijd doorgestuurd naar Remko - belast met merkbescherming binnen onze 
organisatie - die deze vragen beantwoordt. 
 

 

Versnelde opleiding tot LOTUSslachtoffer 

Door de positieve reacties en het resultaat van de eerste versnelde opleiding tot LOTUSslachtoffer 
die vorig seizoen in Barneveld is gegeven, is in februari de tweede versnelde opleiding in Barneveld 
gestart. De algemene vergadering heeft hier in 2019 goedkeuring voor gegeven.  

Steeds meer kringen geven aan dat het moeilijk is een cursus vol te krijgen. We hopen in de 
toekomst versnelde opleidingen in regio’s aan te bieden en zo de kringen behulpzaam te zijn hun 
ledental in stand te houden.  
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Gijs Druijff schrijft: 
Op 1 februari was het zover: de start van de 2e versnelde opleiding, georganiseerd door de 
organisatie LOTUS en gegeven door dezelfde instructeurs als de 1e versnelde opleiding (Anja van 
Lagen, Jan Blokzijl en Gijs Druijff). 
Opzet was om deze opleiding te geven aan de hand van het draaiboek dat na de 1e versnelde 
opleiding is geschreven, om deze te kunnen finetunen voordat de versnelde opleiding op regionaal 
niveau uitgezet gaat worden. 
We zijn gestart met 10 deelnemers afkomstig uit de diverse hoeken van het land.  
Na 3 lesdagen was er een evaluatieronde en ging iedereen vol goede moed verder richting examen in 
mei, totdat ....... op 15 maart alles stil werd gelegd door Covid 19. 
Wat was dit jammer voor de cursisten en voor de instructeurs. Een onderbreking van een half jaar is 
lang, maar we zijn intussen op 12 september weer gestart en werken toe naar het examen op 12 
december. 
We hebben de aangepaste examenregels in het lesprogramma opgenomen en hopen dat we nu de 
opleiding wel af kunnen ronden en willen dit graag met een mooi resultaat doen. 
Mede namens Anja en Jan, 
Gijs Druijff  
Instructeur LOTUS 
Voorzitter commissie Onderscheidingen 

Beleid ongewenst gedrag 

Door de Corona en het opzetten van het beleid tijdens de Coronaperiode is het ons niet gelukt om 
verder te gaan met het beleid ongewenst gedrag.  

 

Verzekeringen 

Inmiddels hebben we een aansprakelijkheidsverzekering voor de leden en de LOTUSkringen, een 
collectieve ongevallenverzekering en een Wegam/Wegas verzekering. Voor de bestuursverzekering 
wordt nog uitgezocht of dit collectief kan worden afgesloten. Tot nu toe staat de verzekeraar hier 
negatief tegenover. Voor de kringen die hebben besloten niet deel te nemen aan de collectieve 
verzekeringen, daarvoor gaan we een verklaring opstellen waarbij ze aangeven dat ze bewust niet 
meedoen met de verzekeringen en dat ze zelf het risico dragen in het geval er een mogelijke 
schadeclaim volgt. 

 

NRK 

I.v.m. te weinig aanmeldingen voor een examen LOTUS is het examen dat gepland stond voor 30 
november 2019 niet doorgegaan. We hopen dat er snel meerdere kandidaten met een uitgebreid 
certificaat eerste hulp (certificaat 4100) zich melden voor een opleiding tot LOTUSslachtoffer, zodat 
er meer examendata per jaar beschikbaar komen. 

 
Ledendag 
Voor zaterdag 28 maart 2019 stond de jaarlijkse ledendag gepland. Taakgroep OOKU is heel druk 
geweest met alle voorbereidingen voor deze dag. Het was bijna zover en het beloofde weer een 
leerzame en verbindende dag te worden. Helaas gooide ook hier Corona roet in het eten: na de 
persconferentie van het kabinet op 12 maart 2019 moesten we met pijn in ons hart besluiten dat de 
ledendag niet door kon gaan. Er kwam een verbod op alle bijeenkomsten met meer dan 100 
personen voor het resterende deel van maart 2019. 

Adviesgroep 
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Tijdens de jaarvergadering van 2018 hebben we een adviesgroep in het leven geroepen, bestaande 
uit Gert Bouten, Jelle Kortes en Roland Baas. Inmiddels is Gert, zoals iedereen weet, gestopt met zijn 
LOTUSactiviteiten en bestaat de adviesgroep alleen nog uit Jelle en Roland.  

De adviesgroep komt in actie wanneer het bestuur een idee of project heeft, dat om uitwerking 
vraagt, maar komt zelf ook met voorstellen. De adviesgroep is nog niet veel in actie geweest, maar 
dat gaat in de nabije toekomst zeker veranderen.  

Geregeld krijgt de adviesgroep versterking van personen met een eigen expertise, om – daar waar 
het project het nodig heeft – mee te denken en met ideeën te komen. 

Sandra van Poortvliet 
Secretaris organisatie LOTUS  
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Medisch adviseur  

 

In december zijn André Waalderbos, Dicky Bullinga en Gert Bouten bij mij thuis geweest om te 
bespreken of de functie medisch adviseur iets zou zijn voor mij. 
Langzaam zou ik dan het stokje overnemen van Gert: dit jaar zouden we samen naar een paar 
terugkomdagen gaan van de instructeurs LOTUS, ik werd geïntroduceerd in de taakgroep OOKU en 
op de ledendag zou officieel het stokje overgedragen worden. 
Helaas, door COVID-19 is dit wat anders gelopen: de ledendag mocht niet doorgaan, alsook de 
lesdagen voor de instructeurs LOTUS.  

Ik merk dat de organisatie LOTUS zich bekommert om zijn docenten en zijn instructeurs: door een 
kaartje te sturen, een keer extra te bellen en vragen hoe zij de toekomst zien. 
Hier wordt ook op ingespeeld. De organisatie LOTUS is bezig met het ontwikkelen van een online 
bijscholing, de website is vernieuwd en de organisatie oogt wat moderner.  

Helaas heb ik als medisch adviseur nog niet veel bij kunnen dragen dit jaar, maar hoop dat ik, zodra 
dit weer mogelijk is, dat wel kan gaan doen. Onder andere door aanwezig te zijn op lesdagen, 
betrokken te zijn bij de taakgroep OOKU en eventueel in de toekomst mee de examens LOTUS af te 
nemen. 
 

Sandra Kievit-van Keulen 
Medisch adviseur organisatie LOTUS 
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Jaarverslag taakgroep OOKU 
 
De taakgroep OOKU is in dit afgelopen unieke jaar, voordat de lockdown vanwege Corona inging, 
bezig geweest met ledendag 'nieuwe stijl'. Bezig met het vinden van een geschikte locatie, afspraken 
maken met de school en standhouders, inhoud en uitvoering van de diverse workshops, praktische 
indeling en uitvoering, informatievoorziening aan iedereen etc.  
 
Toen de lockdown kwam en duidelijk werd dat de ledendag niet door kon gaan, is de taakgroep in 
subgroepen bezig gegaan met nieuwe uitdagingen met betrekking tot communicatie op afstand: 
welke mogelijkheden zijn er om contact met elkaar te houden en lessen te geven/volgen? Kunnen we 
hulp en ondersteuning bieden aan onze leden in deze nieuwe situatie?  
Diverse subgroepen en ook individuele leden van taakgroep OOKU gingen aan de slag en hun 
producten zijn inmiddels bekend doordat ze aan de kringen/Instructeurs LOTUS zijn verzonden of op 
de website staan: 
-Informatie over druppelbesmettingen voor de website. 
-LOTUSlessen op afstand: welke programma's zijn makkelijk in gebruik, voor- en nadelen, 
stappenplannen, tips en trucs voor de Instructeur LOTUS. 
-Een kringprogramma, omdat er wellicht kringen zijn waar wel veilig lessen gegeven konden worden 
en we vooruitkeken en hoopten op weer normale omstandigheden. 
-Communicatie van en naar instructeurs LOTUS. Er werd een ansichtkaart van docent naar 
instructeur gestuurd en daarna werd (bijna) iedereen gebeld. Doel was om contact te houden, hulp 
te bieden waar nodig en informatie te geven over de digitale les (die toen nog in ontwikkeling was).  
-Een asynchrone digitale les voor die plekken waar niet veilig lesgegeven kon worden en als regioles 
voor instructeurs LOTUS. 
-Verlengingen van het diploma Instructeur LOTUS die nog moesten werd nu 'andersom' geregeld 
omdat de instructeurs geen mogelijkheden meer hadden voor het volgen van regiolessen.  
Naast bovenstaande vonden ook de normale taken doorgang, maar uitsluitend digitaal, zoals het 
organiseren van docentenbijeenkomsten. 
 
De taakgroep OOKU is onze didacticus dhr. R.H. Baas bijzonder erkentelijk voor al zijn hulp en 
expertise dit afgelopen jaar!  
 
Bianca Jasper 
Voorzitter taakgroep OOKU 
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Conceptnotulen 24e algemene vergadering 
 

 
Zaterdag 09 november 2019 
Congres- en vergadercentrum De Schakel, Oranjelaan 10, 3862 CX Nijkerk 
 
Aanwezig: zie presentielijst. 
 
Bestuur: 
Dhr. A. (André) Waalderbos   voorzitter, AWv 
Mevr. I. (Ingrid) Voortman   penningmeester, IV 
Mevr. S.A. (Sandra) van Poortvliet  secretaris, SP 
Dhr. R.A. (Richard) Hofstee   ledenadministratie, RH 
Mevr. P. (Petri) Snel-Turlings   taakgroepen en communicatie, PS 
Mevr. D. (Dicky) Bullinga   2e secretaris, DB 
 
Bericht van verhindering: 
Dhr. G. (Gert) Bouten     medisch adviseur a.i. 
Dhr. R. (Remko) Wiersema   merkenrecht en juridische zaken 
 
Vertegenwoordiging kringen: 
Aanwezige kringen inclusief gemachtigden:  42     
Met kennisgeving niet vertegenwoordigd:  30 
Zonder kennisgeving niet vertegenwoordigd:  3  
Aangesloten kringen:     75    
 

1. Opening en vaststellen agenda 
 
AWv heet iedereen om 10.03 uur welkom in Nijkerk. Het verheugt ons dat de opkomst zo goed is. 
Vandaag is de 24e algemene vergadering. 
We hopen permanent gebruik te kunnen maken van de zaal in Nijkerk. 
Welkom aan Harrie Roumen en Jelle Kortes, ereleden. Welkom aan Roland Baas (didacticus) en aan 
Bianca Jaspers (OOKU), Gijs Druijff (commissie Onderscheidingen), kringvertegenwoordigers, OOKU-
leden, districtscoördinatoren. 
Gert Bouten heeft zich afgemeld, Remko Wiersema heeft zich afgemeld, evenals de ereleden Rob de 
Grijs en Tjidde Heijboer. 
 
We houden een minuut stilte ter nagedachtenis aan alle overleden leden en familieleden van leden. 
Wij wensen de nabestaanden alle kracht. 
AWv legt het programma van de dag uit. 
AWv: graag alle telefoons op stil zetten.  
  

2. Jaarverslag secretaris 
 
AWv: we proberen zo open mogelijk te zijn naar alle leden. Zijn er mensen die niet in het bezit zijn 
van het verslag? Zijn er vragen? 
Kring 014 Schijndel: pag. 10 conceptverslag. Dat komt later in de vergadering aan de orde. 
Kring 129 Zuid-Holland Zuid: bij de vergaderingen staan twee dingen over een verslag van de 
versnelde opleiding en het vervolg daarop. Dat komt later in de vergadering aan de orde. 
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AWv: dankt SP voor de verslaglegging. 
 
AWv: pag. 8 merkenrecht: hier komen we nog op terug. 
Pag. 9 verslag OOKU. Dank aan Bianca Jaspers voor de samenstelling. 
 

3. Mededelingen bestuur 
 
Kwaliteitshandboek:  
Dit document is in beweging. We leggen alles vast wat er vast te leggen is in de organisatie. De vraag 
is ook bij taakgroep OOKU neergelegd. Inmiddels is het een heel boekwerk geworden. We gaan 
hiermee door en hopen dat straks alle kringen er profijt van hebben. 
Kring 006 De Langstraat: hoe en wanneer komen kringen in aanraking met het kwaliteitshandboek? 
AWv: we gaan alleen delen verspreiden die voor de kringen van belang zijn. 
DB: vorig jaar is afgesproken dat het format aan alle kringen verstuurd wordt, maar dat niet alle 
inhoud verspreid wordt. Als het goed is ga je als kring wel het effect van de inhoud merken, ook al 
ken je niet de letterlijke inhoud, omdat we daarmee een soort consistentie bereiken in de 
organisatie. Op deze manier bereiken we dat we zaken altijd op dezelfde manier afhandelen, ook 
latere besturen hebben hier profijt van. 
Kring 006 De Langstraat: het format hebben we niet gehad. 
DB: dan sturen we dat alsnog weer op. 
Actie 27 (SP/DB): format opsturen naar de kringen. 
 
Versnelde opleiding:  
AWv: vorig jaar hebben mevr. van Lagen, dhr. Blokzijl en dhr. Druijff de versnelde opleiding gegeven, 
met 100% slagingspercentage. Vandaag evalueren we deze opleiding. We springen met deze 
opleiding in op de vraag vanuit de markt.  
Er waren 11 kandidaten, waarvan twee bij zowel NRK als HOK examen gedaan hebben. 
Namens het bestuur heel veel dank aan het opleidingstrio. 
 
Beleid ongewenst gedrag: 
AWv: is nog een lopend proces, vanwege tijdsdruk. 
 
Opleiding instructeur: 
AWv: deze is afgerond. Er is een nieuwe opleiding gestart. In eerste instantie waren er maar 4 of 5 
cursisten. We hebben getwijfeld of we deze door moesten laten gaan, ook omdat bij VLN geen 
opleiding gestart is. We zijn toch begonnen. Er zijn er nu 7, vanuit beide koepels. We maken bij 
iedere opleiding de afweging of het kostendekkend is om te starten. 
AWv: we hebben ook gekeken naar de personen die de opleiding geven, om daar te kunnen 
besparen. Gert, Roland en Bianca geven de opleiding. Gert is alleen op afroep aanwezig. Ikzelf ben 
reserve. Petri ondersteunt de docenten waar nodig. 
AWv: we kijken wel altijd naar de kosten. 
 
Kringen: 
Er is een nieuwe kring De Drie Linden. Helaas is kring Dokkum opgeheven. 
Kring 058 Midden-Limburg: De Drie Linden zit in Brabant. 
 
Ledenadministratie: 



   
 

12 
LOTUS is een Benelux geregistreerd merk.  

 

IV: we zijn op zoek gegaan naar een pakket voor een ledenadministratie. Zelf ontwikkelen is duur. 
KNV-EHBO gebruikt de ledenadministratie van Genkgo. Dit pakket biedt alles wat wij ook wensen. 
Genkgo heeft een demo voor ons gemaakt. 
IV: presenteert de demo op het scherm. 
IV: we willen instellen dat iedere kring een vast e-mailadres krijgt. Het voordeel is dat bij vertrek van 
een bestuurslid de informatie door een ander bestuurslid kan worden ingezien/bewerkt. 
IV: presenteert de kosten: die komen eenmalig op € 7200,00 euro en jaarlijks op € 1900,00. 
IV: De kosten kunnen nog iets hoger worden, afhankelijk van wensen die nog uitstaan. 
IV: vraagt of kringen mee willen testen in de demo-omgeving. 
Kring 022 Uithoorn: heeft interesse om mee te testen. Idem de kringen 024, 074, 112, 080, 117, 040, 
035, 127, 066, 124, 110, 129, 036, 002. 
Kring 129: zijn de gegevens te exporteren naar een ander bestand, zoals Google spreadsheets? 
RH: ja. 
AWv: we willen het werk zoveel mogelijk vergemakkelijken. 
De vergadering spreekt met applaus haar waardering uit.  
 

4. Ingekomen stukken 
 
SP: is het te lezen achterin? 
Kring 014 Schijndel: wij missen een ingezonden stuk. Eentje is wel opgenomen, een tweede niet.  
AWv: kunnen we daar in de pauze naar kijken? 
Kring 014 Schijndel: in orde.  
Nagekomen informatie: het blijkt om een ingekomen stuk in seizoen 2019-2020 te gaan waarin de 
zichtbaarheid van de adviestarieven voor derden ter discussie gesteld wordt.  
Om de kringen niet in een marktconcurrerende positie te brengen, gaan we de tarieven in het 
besloten deel van de website plaatsen. 
Besluit 18: de tarieven komen achter de inlog op de website. 
 
 

5. Conceptverslag van de 23e algemene vergadering d.d. 10 november 2018 
 

a. Inhoudelijk 
DB: in het verslag en in het rooster van aftreden is een fout opgetreden. 
Door miscommunicatie – door mij veroorzaakt – is Sandra van Leeuwen uit het rooster van aftreden 
van de kascommissie verdwenen en hebben Giny Bosma en Christ van Tilburg samen de controle 
gedaan bij de penningmeester. 
DB legt ook uit dat in de notulen een fout staat met betrekking tot een opmerking van Jelle Kortes 
over de aanwezigheid van Giny bij de controle van de boeken. De opmerking is door mij fout 
genoteerd.  
DB vertelt hoe het komt dat IV vorig jaar bij de controle aanwezig was, samen met Remko Wiersema. 
DB: dit jaar zou de commissie moeten bestaan uit Christ van Tilburg en Willem Mol. Mijn voorstel is 
om Sandra (opnieuw) te vragen als reservelid voor de commissie van dit jaar. 
DB: om dit soort vergissingen uit te sluiten, benoemen we in het vervolg de hele commissie van het 
lopende jaar zowel in de agenda als in het verslag volledig. 
Besluit 27: we noteren de hele kascommissie van het lopende jaar zowel in de agenda als in het 
verslag volledig. 
 
Kring 014 Schijndel: bij aanwezige kringen staat een typefout in de aantallen kringen. 
AWv: we verbeteren deze fout. 
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Kring 129 Zuid-Holland Zuid: Remco moet Remko zijn. 
AWv: tekstuele vergissingen mogen gewoon gemaild worden naar het secretariaat. 
Kring 129 Zuid-Holland Zuid: de ledenvergadering valt altijd samen met de dag van de hulpverlening 
van NRK. Kan deze vergadering op een andere dag? 
AWv: we kijken naar een oplossing, maar het zal niet meevallen. 
Actie 28 (bestuur): kijken naar een geschikt alternatief voor de tweede zaterdag in november, 
vanwege de ‘Dag van de hulpverlening’ van NRK. 
 
Pag. 11:  
Kring 014 Schijndel: actiepunt 18: wij hebben het goedgekeurde verslag van 2017 niet ontvangen. SP: 
het is wel verstuurd. 
Actie 29 (SP): het goedgekeurde verslag van de algemene vergadering 2017 nasturen. 
 
Kring 014 Schijndel: op pag. 6 heeft kring 022 Uithoorn een vraag gesteld. Er is gezegd dat het nog 
aan de orde zou komen, maar waar staat het? En wat is hierover beslist? 
AWv: dit loopt nog volop. HOK wil koste wat kost een opleiding LOTUSspecialist. Dat willen wij ook, 
maar niet op haar voorwaarden. Hier komen we later zeker nog op terug. 
 
Pag. 14: 
Kring 002 Leeuwarden: in een discussie over UWV staat ineens de Belastingdienst. Is dat een fout? 
Kring 057: gaat het om de Belastingdienst of over het UWV? 
DB: ik ga de opname afluisteren om te horen wat er precies gezegd is. 
Actie 30 (DB): opname uit 2018 naluisteren over de opmerking op pag. 4 van het verslag over de 
Belastingdienst. 
 
AWv: UWV verwacht dat wij mensen opleiden en ze dan een baan aanbieden, denk ik. 
 
Kring 014 Schijndel: kring 057 Noord Limburg heeft een vraag gesteld over VENUS in België. Wat is 
daar uit voortgekomen. 
AWv: helemaal niets.  Het lukt niet om met die club een afspraak te maken. 
We hebben als bestuur besloten om de bal aan hun kant te laten liggen. De vraag kwam van hen en 
wij staan er niet negatief tegenover. 
 
Kring 020 Kennemerland: dit jaar is het drama van de verlengingen niet anders dan vorig jaar. Bij HOK 
wordt men kribbig wanneer je navraag doet. Graag aandacht hiervoor. 
SP: we doen echt ons best. Wat we te horen krijgen, is dat er nooit klachten van kringen 
binnenkomen. Als je een klacht hebt, mail naar HOK met ons in cc. 
Kring 020 Kennemerland: ik heb zelf de ervaring dat ik 7 keer werd doorverbonden. Waar zijn we 
mee bezig? Het is ieder jaar hetzelfde. Onze secretaris wil de pet al in de wilgen hangen. 
 
Kring 058 Midden-Limburg: als ik een e-mail stuur, word ik teruggebeld en is het voor HOK daarmee 
afgedaan. 
AWv: met grote letters KLACHT sturen naar de directie van HOK. 
 
Pag. 17: 
Kring 129 Zuid-Holland Zuid: er is over twee dingen gestemd. Het voorstel is om alle stemmen te 
noteren: voor, tegen en blanco. Dan krijg je geen discussie. 
Besluit 19: na iedere stemming noteren we alle uitgebrachte stemmen: voor, tegen en blanco. 
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Pag. 20: 
Kring 014 Schijndel: “er is straks een reglement voor instructeurs LOTUS.”  
AWv: als je naar de website van HOK gaat, dan vind je dat straks weer terug. 
  
Pag. 22:  
Kring 014 Schijndel: bij de rondvraag staat bij kring 071 Castricum iets over tarieven op de website. 
Wat mogen we afwijken van deze tarieven?  
AWv: kringen zijn vrij om zelf de tarieven te bepalen. Wij geven alleen richtlijnen. 
Kring 014 Schijndel: als ik een afwijkend tarief hanteer, dan hoeft dat niet bindend te zijn? 
AWv: maak vooraf met een bedrijf of vereniging afspraken over de tarieven. Dan voorkom je 
problemen achteraf. 
 

b. Actiepuntenlijst 
Ineke Hond: het verslag moet binnen drie maanden opgestuurd worden naar de kringen, maar dat is 
niet gebeurd. Mensen die niet bij de vergadering zijn, krijgen het te laat te lezen. 
AWv: we gaan dat dit jaar zeker doen. 
AWv: dank aan SP en DB voor het maken van het verslag. 
 

6. Financiën organisatie LOTUS 
 

a. Balans per 30 juni 2019 
IV: zijn er vragen? 
Geen vragen. 
 

b. Begroting en toelichting 
IV: zijn er vragen? 
Pag. 45: 
Kring 014 Schijndel: bij advocaat- en proceskosten staat 10.000 euro. Dat is heel erg veel.  
IV: wij hebben dit jaar rond de 40.000 euro uitgegeven. We vonden 10.000 al heel veel minder. 
Kring 129 Zuid-Holland Zuid: compliment dat het er zo keurig uitziet. De vergadering stemt in met 
applaus. 
Kring 058 Midden-Limburg: het bestuur laat zien dat er al heel veel tijd en geld is besteed aan het 
merkenrecht. Hoe denkt het bestuur er nu over. 
AWv: de belangrijkste zaken zijn er al uitgehaald. Er zijn nog steeds bedrijven die het woord- en 
beeldmerk onjuist of ongeoorloofd gebruiken. Met de toestemming van de vergadering gaan we hier 
wel mee door. Inmiddels hebben we een conceptbrief, die is opgesteld door onze advocaten en die 
we kunnen gebruiken.  
AWv: onze eigen kringen doen het ook nog niet allemaal goed. Woord- en beeldmerk worden nog 
steeds niet goed gebruikt op websites. 
AWv: het merkenrecht is een voordeel. 
DB: SP en ik zijn bezig om alle websites na te lezen, om te zien hoe het woord- en beeldmerk gebruikt 
worden. Zodra we alles gehad hebben, nemen we contact op met de kringen over eventuele 
aanpassingen. Dat zal niet voor alle kringen eenvoudig zijn, maar we hopen daarmee een grote stap 
vooruit te zetten. 
Kring 112 Best-Eind: fijn, dat jullie de websites gaan controleren. Waarom niet direct een 
terugkoppeling naar een kring?  
SP/DB: goed idee. 
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Besluit 20: SP en DB benaderen kringen direct na de controle van hun website op woord- en 
beeldmerk. 
 
Kring 129 Zuid-Holland Zuid: zie je iets op social media, geef het door aan Remko Wiersema. Hij 
onderneemt direct actie. 
De vergadering stemt in met applaus. 
 
We pauzeren om 11.12 uur. 
 
De vergadering wordt hervat om 11.45 uur. 
 

c. Controle financiële administratie  
Christ van Tilburg: Giny en ik hebben de administratie gecontroleerd. Het ziet er keurig en zeer 
professioneel uit. De voorraadadministratie is ook in orde. We hebben geen rare dingen gezien. 
Complimenten aan de penningmeester. 
De vergadering stemt in met applaus. 
Het verslag wordt getekend door Christ van Tilburg en Giny Bosma. 
De commissie stelt voor om het bestuur decharge te verlenen. 
De vergadering stemt in met applaus. 
 

d. Controlecommissie financiële administratie samenstellen  
De commissie van 2019 bestaat uit Christ van Tilburg en Giny Bosma. Willem Mol volgt in 2020 Giny 
Bosma op als commissielid. 
Christ Van Tilburg en Willem Mol zijn in 2020 de kascontrolecommissie. 
Het bestuur stelt voor om Sandra van Leeuwen als reservelid voor 2020 op te nemen. Sandra van 
Leeuwen gaat akkoord. 
De vergadering stemt in met applaus. 
Besluit 21: de controlecommissie in 2020 bestaat uit Christ van Tilburg en Willem Mol. Sandra van 
Leeuwen is in 2020 het reservelid. 
 

7. Voorstellen 
 

a. Pilot versnelde opleiding LOTUSslachtoffer 
AWv: heel veel kringen krijgen te weinig aanvragen van nieuwe kandidaten.  Dat is één van de 
redenen geweest om de pilot te starten. Het bestuur vraagt om met deze opleiding voort te gaan. 
Het liefst doen we dat regionaal, maar als dat niet lukt, dan doen we het centraal. De drie 
instructeurs hebben aangegeven dat zij de opleiding wel weer willen geven. 
AWv: als wij het niet doen, dan gaan de potentiële kandidaten naar een ander toe. Iedere kring die 
een groep opleidt, kan een gratis groepsbezoeker aanvragen. Dat mag eenmalig per opleidingsgroep, 
maak er gebruik van.  
AWv: geeft het woord aan dhr. Druijff. 
Gijs Druijff: de kandidaten kwamen uit het hele land.  
Wij zijn vorig jaar benaderd om deze opleiding te gaan doen. We moesten het wiel min of meer 
opnieuw uitvinden, een nieuw lesplan gemaakt. Een opleiding van vier uur per dag is veel 
productiever dan een lesavond van twee uur. Alles is op schrift gesteld en dat is ingediend bij het 
bestuur. 
In mei is daar een evaluatie over geweest. We zijn tegen veel zaken aangelopen, o.a. met betrekking 
tot het examen van HOK.  
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Er komt een draaiboek voor deze versnelde opleiding. De eventueel nieuwe opleiding gaat dan aan 
de hand van dit draaiboek draaien. 
 
AWv: mag de organisatie doorgaan met het versneld opleiden? 
1 Neutraal. 
41 groen. 
Geen rood. 
De vergadering stemt voor een nieuwe versnelde opleiding. 
Besluit: het bestuur van de organisatie start met een nieuwe versnelde opleiding. 
 
AWv: het verzoek aan de kringen die te weinig kandidaten hebben, is om dit zo snel mogelijk melden 
bij het secretariaat, secretaris@organisatielotus.nl. 
Kring 066: heeft twee kandidaten voor de versnelde opleiding. 
AWv: als uit een bepaalde hoek veel mensen melden, dan staan we er open voor om de opleiding in 
die hoek te geven. 
AWv: deze opleiding staat los van de opleidingen die kringen zelf geven. 
Kring 066: wat zijn de kosten?  
AWv: dat zal tussen de 750 en 800 euro zijn, inclusief 1 examen, het lesboek en de basismaterialen. 
 
Ineke Hond: sommige leden die de versnelde opleiding gedaan hebben, krijgen geen lidmaatschap bij 
een kring. Kringen moeten er wel voor openstaan. 
AWv: als een nieuw lid niet bij een kring wordt toegelaten, dan bel ik de kring. We moeten zuinig zijn 
op onze LOTUSslachtoffers. Realiseer je dat de leden gemiddeld wat ouder zijn. 
Zorg voor verjonging. Er is behoefte aan (jonge) LOTUSslachtoffers in Nederland. 
We gaan als bestuur kijken wat we kunnen doen aan promotie van de opleidingen. 
Met het NRK hebben we een langzame start. NRK is groot en log, maar geleidelijk aan begint het te 
komen. We gaan met NRK praten om te kijken of we ook daar meer propaganda kunnen maken. 
 

b. Adviescommissie 
AWv: het bestuur heeft een voorstel voor een adviesgroep, die zich in opdracht van het bestuur kan 
buigen over onderwerpen waar het bestuur niet aan toekomt. 
De voorgestelde leden van deze adviesgroep zijn dhr. Kortes, Dhr. Baas en dhr. Bouten.  
Het is mogelijk dat ook andere personen gevraagd worden om op projectbasis mee te werken. Aan 
deze projecten zit een beperkte tijd, die door het bestuur wordt bewaakt. 
 
AWv: gaat de vergadering akkoord met de oprichting van deze adviesgroep? 
1 Neutraal. 
41 Groen. 
Geen rood. 
De vergadering stemt voor de oprichting van de adviesgroep. 
Besluit 22: we richten een adviesgroep op, bestaande uit Gert Bouten, Jelle Kortes en Roland Baas, 
die in opdracht van het bestuur en op ad hoc basis zich gaat buigen over onderwerpen waar het 
bestuur niet aan toe komt. 

 
c. Missie, visie en beleid 

AWv geeft het woord aan Roland Baas. 
Roland Baas: presenteert zijn missie/visie. 
Roland Baas: in mei en juli 2017 heeft een groep mensen bij elkaar gezeten om te kijken waar we 
naartoe willen met de organisatie LOTUS. 

mailto:secretaris@organisatielotus.nl
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We hadden een paar kaders gesteld: van waaruit, waartoe, wat en voor wie. 
De groep bestond uit André Waalderbos, Bianca Jasper, Ineke Hond, Erik Jansen, Harrie Roumen, 
Sandra van Poortvliet, Petri Snel, Nel Harkema, Gert Bouten en mijzelf. 
 
Eén van de eerste zaken die aan de orde kwamen: we hebben veel mogelijkheden, enthousiaste 
vrijwilligers en voldoende geld in kas. Tweede punt: stilstand is achteruitgang. 

1. Kwaliteit: onze uitstraling komt van binnenuit. Er moet een kwaliteitshandboek komen: wie 
doet wat, wanneer, hoe en waarom. In maart 2019 was het concept gereed. Het wordt niet 
naar iedereen gestuurd. Het is een dynamisch document dat voortdurend aangepast wordt. 

2. Samenwerking: er zou meer samenwerking tussen de kringen moeten komen. De versnelde 
opleiding is een eerste start. Verder zou er een open structuur moeten zijn wat betreft het 
uitwisselen van informatie, zoals lesplannen etc. 
De taakgroep CK is nog in oprichting, maar gaat zich straks hiermee bezig houden. 

3. Innovatie en ontwikkeling: meer vooraan staan bij de nieuwe ontwikkelingen: meer digitaal 
werken met bijv. filmpjes, contacten zoeken met andere organisaties (samenwerking met 
NODE). Er is een pilotdag geweest om te kijken naar samenwerking tussen verschillende 
organisaties (NODE, LOTUS en anderen). Dat was een zeer productieve dag.  
Internationalisering is ook een optie (VENUS, maar ook andere zusterorganisaties verder in 
Europa). Neem contact op met die organisaties en leer van hen. 
Stand van zaken: er is contact gelegd met een zusterorganisatie, er is een start gemaakt met 
het ontwikkelen van filmpjes en er wordt een nieuw leerboek samengesteld (om uit te 
proberen). 

4. Onderwijs: in twee jaar tijd zijn twintig nieuwe werkvormen bedacht. Deze liggen klaar om 
op de website geplaatst te worden. Een aantal werkvormen is uitgeprobeerd en blijken goed 
te werken. 
In het LOTUSonderwijs moet ook aandacht zijn in de 21e-eeuwse vaardigheden: gebruik van 
digitale hulpmiddelen. 

5. Missie, visie en beleid: het bestuur moet voortdurend bezig zijn met de vraag: ‘welke richting 
willen we op’. Belangrijk voor de toekomst: we lopen sterk terug in ledenaantal. Dat tij moet 
gekeerd worden. Daarom heeft de groep een meerjarenbeleidsplan samengesteld met 9 
concrete voorstellen aan het bestuur. De taakgroep CK is daar een voorbeeld van. 
Examinering is een ander voorbeeld. Kijk ernaar en kijk hoe je het kunt verbeteren. 

Het doel: we willen naar een toekomstbestendige organisatie. 
Roland Baas: zijn er vragen? 
De vergadering stemt in met applaus. 
 

8. Verzekeringen 
IV: ik had gehoopt iets meer te kunnen vertellen, maar na contact met onze contactpersoon blijkt dat 
nog niet alle antwoorden binnen zijn. In het afgelopen jaar heb ik naar het waarom geïnformeerd bij 
kringen die geen ongevallenverzekering hebben. Sommige kringen wilden het toch, sommigen zagen 
geen toegevoegde waarde en sommige vonden het te duur. 
IV: geeft een voorbeeld van een ongeval in haar directe werkomgeving. 
IV: veel leden zijn lid van meerdere kringen. Als je als kring wel een verzekering hebt voor een lid, 
dan kan het zijn dat je een lid uitzet bij een andere kring, die dan niet verzekerd is. 
IV: ik adviseer als aanvullende verzekering ook een WGAS (woon-werkverkeer)-verzekering.  
Als niet iedereen meedoet, wil de verzekeraar deze niet afsluiten. De kringen zouden dan zelf een 
eigen verzekering moeten afsluiten. 
IV: ik ben ook nog bezig met een bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering. Het zal ook hier zijn: 
allemaal of de kringen voor zich. 
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Kring 024 Zuid-Limburg: als je als secundair lid van een kring een inzet hebt, dan moet de primaire 
kring verzekerd zijn? 
IV: als je bij kring 1 zit (verzekerd) en je speelt voor kring 2, dan ben je verzekerd bij kring 1. Als kring 
1 geen verzekering heeft, dan is het lid dus onverzekerd. 
AWv: als kring 1 niet verzekerd is, maar kring 2 wel, dan moet je als lid dus terug naar kring 2. Dat 
geeft ruis. Kijk goed naar jullie verzekeringen en stel eventuele vragen aan IV via 
penningmeester@organisatielotus.nl. 
AWv: dit geldt ook voor de zzp’ers. 
 
Kring 020 Kennemerland: enerzijds heb je leden die af en toe spelen bij een andere kring dan de 
onze. Anderzijds bij een grote oefening, waarbij wij van andere kringen LOTUSslachtoffers vragen: 
betekent dat dan dat wij als kring verantwoordelijk zijn voor die genodigde leden?  
IV: dat is de reden dat ik dit goed uitgezocht wil hebben. Ik schrok van het feit dat leden wel WA-
verzekerd zijn, maar de kring niet. Die aanvraag is er daarom versneld doorheen gegaan.  
Er moet tussen ons en de verzekeraar geen verschil zijn. 
 
Kring 036 IJsselstein: wij hebben een aantal opdrachtgevers dat een polisblad wil zien. Kan dat 
jaarlijks opgestuurd worden? 
IV: we zetten het op de website. 
Actie 31 (DB): verzekeringspapieren op het beveiligde deel van de website plaatsen. 
 
Kring 028 Hoogezand: wij dachten dat we goed verzekerd waren, totdat we de polis goed bekeken: 
bij 70 jaar ben je niet meer verzekerd. De organisatie heeft veel leden die ouder zijn dan 70 jaar. In 
de polis van de organisatie zit die beperking niet, waarvoor hulde aan de organisatie. 
 
Kring 031 Oss: moet de aansluiting bij de verzekering niet gewoon verplicht worden? 
AWv: dat zouden we als bestuur wel graag willen, in verband met de kosten en het overzicht. 
Maar dat moet nog uitgewerkt worden. 
 
Kring 024 Zuid Limburg: wij hebben ook personen ouder dan 70. Zij hebben zelf een verzekering 
afgesloten. 
Nel Harkema: de verzekering van de organisatie is heel compleet. In onze eigen nieuwe polis stond 
ineens de clausule van 70 jaar. De collectieve verzekering van de organisatie heeft die clausule niet. 
Eigenlijk is het handiger om collectief bij de organisatie te verzekeren. 
De vergadering applaudisseert. 
 
IV: in het afgelopen jaar heb ik vier vragen gekregen over verzekeringen. Willen de kringen mij 
informeren over ongevallen en bijna-ongevallen binnen de kringen? Misschien kunnen we iets met 
deze meldingen. 
 
AWv: is er draagvlak voor de voorbereiding van een collectieve verzekering bij de organisatie LOTUS? 
 
Kring 025 Noord-Drenthe: als er geen polis is, dan weet ik niet waarvoor ik stem. 
AWv: je zegt geen ‘ja’ tegen de eigenlijke verzekering, je zegt ja tegen het plan om het uit te zoeken. 
42 groen. 
Geen geel. 
Geen rood. 
De vergadering stemt voor het plan om de collectieve ongevallenverzekering verder uit te werken. 

mailto:penningmeester@organisatielotus.nl
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Besluit 23: het bestuur gaat het plan voor een collectieve ongevallenverzekering uitwerken. 
 
AWv: hoe communiceren we verder? Deel 1 en 2 over verzekeringen zijn al verstuurd. 
We willen graag via mail een reactie ontvangen, omdat we anders tot volgend jaar moeten wachten. 
 
AWv: communiceren we over de communicatie deel 3 verzekering per e-mail? 
42 groen. 
De vergadering stemt voor communicatie deel 3 per e-mail. 
 
AWv: ontvangen we per e-mail een antwoord? 
42 groen. 
Geen geel. 
Geen rood. 
De vergadering stemt voor het sturen van antwoorden per e-mail. 
Besluit 24: verdere communicatie over deel drie van de verzekeringen gaat via e-mail. 
 
AWv: wanneer van de 75 kringen er 70 mee willen doen, dan gaan we over op een collectieve 
verzekering. Anders blijven we eeuwig bezig. Dan wachten we niet tot de vergadering van volgend 
jaar. Je kunt per e-mail aangeven of je meedoet of niet. 
DB: praten we dan over een verplichte verzekering voor de kringen? 
AWv: dat gaat in nadat de toestemming van de kringen is verkregen. Het kan dus zijn dat het volgend 
jaar toch op de vergadering komt, wanneer we er samen niet uitkomen. 
Kring 025 Noord-Drenthe: je kunt het niet verplicht stellen, als wij als kring niet mee willen doen. 
IV: als niet alle kringen mee willen doen, dan moeten de kringen die wel mee willen doen, zelf een 
eigen verzekering afsluiten. Dat kost 100-150 euro meer. Dat betekent ook dat geen enkele kring aan 
een collectieve verzekering kan meedoen. 
 
Kring 006 De Langstraat: bij onze verzekeraar krijgen we met verschillende aantallen verschillende 
kortingen. 
IV: deze verzekeraar doet daar moeilijk over. 
Kring 006 De Langstraat: misschien dan toch een andere verzekeraar zoeken, want ze zijn er wel die 
onvolledige aantallen toch collectief verzekeren. 
 
Kring 081 LOTUS Studiekring Ede: als je collectief meedoet, dan kunnen we onze eigen verzekering 
opzeggen?  
AWv: ja. 
Kring 081 LOTUS Studiekring Ede: krijgen we de kosten per e-mail door? AWv: ja. 
 
Kring 024 Zuid Limburg: is dat ook voor mensen boven de 70? 
AWv: ja. 
 
AWv: zijn er vragen voor de rondvraag? 
Kring 014 Schijndel. Kring 066 Bommelerwaard. Kring 112 Best-Eind. Kring 129 Zuid-Holland Zuid.  
 
Kring 066 Bommelerwaard: het is ook al per e-mail gesteld. 
 
AWv schorst de vergadering om 12.53 uur voor de lunch. 
 
AWv heropent de vergadering om 13.34 uur. 
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AWv: de begroting is nog niet goedgekeurd. 
AWv: wordt de begroting goedgekeurd? 
39 Groen. 
Geen geel. 
Geen rood. 
De vergadering keurt de begroting goed. 
 
AWv: nodigt Nel Harkema uit om naar voren te komen. Nel gaat in mei 2020 stoppen met alles op 
LOTUSgebied, dus ook met haar activiteiten voor de organisatie LOTUS. AWv leest een toespraak aan 
Nel voor en dankt haar voor al haar inzet voor de organisatie LOTUS. 
De vergadering stemt langdurig in met applaus. 
Nel Harkema: dankt AWv voor zijn woorden. Spreekt de vergadering toe: “vergeet niet dat jullie een 
fantastische organisatie hebben. Het is een geweldige hobby waar je veel van kunt leren en waar je 
als mens beter van kunt worden. Ik wens iedereen veel plezier en zie jullie hopelijk nog op de 
ledendag. 
Heel erg bedankt. Blijf bij elkaar en werk met elkaar”. 
 
De vergadering applaudisseert. 
 

9. Bestuursverkiezing 
a. Rooster van aftreden 

DB legt het voorstel uit. Het voorstel wordt aangenomen. 
Besluit 25: we passen het rooster van aftreden wordt aan. 
Besluit 26: we passen de betreffende passage(s) in het huishoudelijk reglement bij de 
eerstvolgende wijzigingsronde (2021) aan. 
 

b. Verkiezing bestuursleden 
Dicky Bullinga (DB, 2e secretaris) is volgens rooster aftredend en herkiesbaar.  
DB wordt met applaus herkozen als lid van het bestuur. 
 

10. Mededelingen taakgroep OOKU  
AWv geeft Bianca Jasper het woord.  
Bianca Jasper: de taakgroep OOKU had het afgelopen jaar diverse activiteiten. 
De groep bestaat uit 10 leden die: 
-zich bezig houden met het organiseren van de ledendag, onze voornaamste taak: bedenken van 
onderwerpen, nadenken over uitvoering, uitnodigen van presentatoren, evalueren en opzetten van 
depot van onderwerpen voor komende ledendagen; 
-ondersteuning van het bestuur wat betreft 
 -teksten voor het kwaliteitshandboek en de website 
 -regioprogramma voor instructeurs samenstellen 
 -kringprogramma samenstellen 
-testen van nieuwe materialen  
-beheren PE-online 
-ondersteuning van de regioleiders, met dank aan Ineke Hond en Chrisjan Geppaart; 
-ontwikkeling van lesmaterialen, waaronder een nieuw brandwondenboekje; 
De eerstvolgende ledendag is 28 maart 2020. 
Bianca zit bij bijna alle bestuursvergaderingen, om de communicatie zo kort en helder mogelijk te 
houden. Dan weten we van elkaar waar we mee bezig zijn. 
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Om kosten te besparen komen we alleen bij elkaar wanneer het echt nodig is. 
 
Bianca Jasper noemt het aftreden van Nel Harkema uit de taakgroep OOKU. Zij bedankt Nel voor haar 
werkzaamheden in de taakgroep OOKU en presenteert een cadeau. 
De vergadering stemt in met applaus. 
 
 

11. Contact met derden 

VLN: 
AWv: we vergaderen ongeveer eenmaal per jaar met VLN. De laatste vergadering was afgelopen 
woensdag 5 november. Dat was een goed gesprek. We hebben vastgesteld dat we elkaar hard nodig 
hebben. We gaan in de toekomst meer zaken met elkaar oppakken. 

We hebben gesproken over NODE. We gaan in overleg met elkaar kijken of we ook die samenwerking 
weer op kunnen pakken. We gaan een werkgroep VLN-organisatie LOTUS instellen die zich daarmee 
bezig gaat houden. 

NRK:  
Het secretariaat communiceert veel met NRK. De examenformulieren zijn geschikt gemaakt voor 
NRK. Het examen van 30 november gaat niet door omdat er te weinig examenkandidaten zijn. 

Het nieuwe examen wordt zaterdag 16 mei 2020. 

Op 20 november aanstaande hebben we een overleg bij NRK om een aantal zaken, waaronder de 
communicatie, samen af te stemmen. Alle problemen liggen zeker niet aan onze contactpersoon bij 
het NRK. Zij doet heel veel goed werk. 

HOK:  
Op zaterdag 2 november hebben Ineke Hond, Jan-Willem Stroeken en Chrisjan Geppaart tijdens de 
studiedag van HOK een presentatie gegeven, die zeer goed ontvangen is. 
Het contact met HOK ligt lastiger. O.a. over de door HOK gewenste opleiding tot LOTUSspecialist zijn 
we niet tevreden. We gaan deze opleiding in eigen hand nemen, zeker om de kwaliteit te handhaven. 
Voortgang zullen we via de nieuwsbrief berichten. 
 
Prins Hendrik Fonds: 
AWv: niet iedereen kent het Prins Hendrik Fonds (PHF). Je kunt een subsidie krijgen voor de opleiding 
tot instructeur LOTUS. Zorg dat je het stipendium op tijd aanvraagt, om geen geld mis te lopen. 
Er zitten 9 organisaties in de raad van bestuur. In de raad van toezicht zit AWv en dhr. Baas. 
 

12. Rondvraag 
Kring 014 Schijndel: kan er een afkortingenlijst bij de stukken geleverd worden? HOK, NRK, NODE etc. 
AWv: dat kan. 
Actie 32 (DB): afkortingenlijst samenstellen ten behoeve van de stukken voor de jaarvergadering. 
 
Kring 066 Bommelerwaard: is het nodig om van onze leden van de kring de adressen bekend te laten 
zijn? 
IV: een aantal gegevens hebben we zeker nodig. Met de nieuwe ledenadministratie is het versturen 
van lijsten niet meer nodig en wordt het alleen op de website voor de rechthebbende zichtbaar. 
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Kring 112 Best-Eind: wordt de versnelde opleiding regionaal gegeven? AWv: als er in die buurt veel 
aanmeldingen zijn, dan doen we dat. 
Kring 112 Best-Eind: verwijs je niet door naar de kringen? 
SP: ik verwijs mensen altijd naar de kringen in hun buurt en naar de website. Maar het gaat hier echt 
om de versnelde opleiding, niet om de reguliere opleiding die zo’n twee jaar in beslag neemt. 
 
Kring 112 Best-Eind: waarom blijft het bestuur binnen de eigen vijver vissen? Hebben jullie in kaart 
welke kwaliteiten de overige leden hebben? 
AWv: onvoldoende. We denken na over hoe we mensen met een bepaalde kwaliteit kunnen vinden. 
Kring 112 Best-Eind: aan de ene kant wil je het bestuur verjongen, aan de andere kant ga je dezelfde 
persoon weer vragen om iets te doen. 
AWv: we willen graag kennis vergaren van de mensen die actief en op de achtergrond hebben 
gewerkt. We willen dat graag behouden voor de toekomst. 
 
Roland Baas: bij het voorbeeld van de drums: we hebben een specialist Spoedeisende Hulp gevraagd 
om ons te helpen.   

Roland Baas: voor de kringen: op de website van HOK kun je bij de cursuskiezer je eigen cursus 
melden.  Daar staat geen enkele opleiding van de kringen bij, wel opleidingen van commerciële 
instellingen. Onbekenden gaan daar zoeken. 

Kring 129 Zuid-Holland Zuid: onze vraag over de opleiding LOTUSspecialist is al beantwoord. 
 
Kring 125 Boekel: de ledendag wordt een doe-dag. Gaat de organisatie dit betalen, of doen de 
kringen mee met de kosten? Als de organisatie dit moet betalen, dan wordt dat wel een belasting op 
de begroting. 
AWv: daar denken we over na, maar het zal waarschijnlijk meevallen. De grootste kostenpost is de 
locatie. De kosten voor overige zaken zullen meevallen. 
Bianca Jasper: dank voor het meedenken. Het wordt inderdaad een doe-dag. De eerste zorg is de 
locatie. Ik wacht op een offerte van de gewenste locatie, daarna kan het gecommuniceerd worden 
met het bestuur. 
We hebben de inhoud al ongeveer klaar en de docenten benaderd. Het gaat waarschijnlijk goedkoper 
worden dan vorig jaar. 
 

13. Sluiting 

AWv: dankt de aanwezigen namens het bestuur voor hun tijd en aandacht.  
AWv wenst iedereen alvast heel fijne feestdagen en sluit de vergadering om 14.23 uur. 
De volgende vergadering is op 14 november 2020 in Nijkerk. 
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Actiepunten en besluiten van de 24e algemene vergadering 
 

Actiepunten 

 

2.  Update zoeken over de brandwondenbrochure die destijds door de Brandwondenstichting 
gemaakt is (2016). 

 Actie taakgroep OOKU 
 Loopt nog. 
 
17.  Acties opstarten om oude logo van websites te (laten) verwijderen (2017).  
 Actie bestuur 
 Loopt nog. 
 
18. Goedgekeurde verslag naar de kringen sturen. (2018) 
 Actie Sandra van Poortvliet 
 
19. Het raamwerk van het kwaliteitshandboek naar de kringen sturen. (2018) 
 Actie Dicky Bullinga 
 20181203 via nieuwsbrief verstuurd naar de kringen en instructeurs. 
 
20. Kringnaam en -nummer in het verslag van de algemene vergadering d.d. 18 november 2017 

controleren en aanpassen, samen met de tekstuele fout op pag. 14. (2018) 
 Actie Dicky Bullinga 
 20181214 Fouten aangepast en de (herziene) definitieve notulen naar de secretaris 

gestuurd. 
 
21. Nazoeken in het huishoudelijk reglement hoe snel het verslag na de vergadering opgestuurd 

hoort te worden naar de kringen. (2018) 
 Actie Dicky Bullinga 

20181214: artikel 1.4b: Verslagen van de algemene vergadering worden binnen 3 maanden 
na elke vergadering aan de secretariaten van de kringen via e-mail verzonden. 

 
22. Voorstel voor herinrichting instaptoets en startdagen van de opleiding tot instructeur LOTUS 

maken. (2018) 
 Actie bestuur 
 
23. Het verslag van de controlecommissie financiële administratie nasturen. (2018) 
 Actie Giny Bosman 
 
24. Mailing sturen over deelname Rode Kruisleden aan opleiding tot LOTUSslachtoffer. (2018) 
 Actie Sandra van Poortvliet 
 
25. De tenaamstelling van de organisaties op de pasjes van HOK bespreken in het overleg met 

HOK. (2018) 
 Actie bestuur 
 
26. Bij Designmasters navragen of de website te klonen is voor kringen. (2018) 



   
 

24 
LOTUS is een Benelux geregistreerd merk.  

 

 Actie Dicky Bullinga 
 20181112 in gang gezet. 
 
27. Het raamwerk van het kwaliteitshandboek naar de kringen sturen. (2019) 
 Actie Dicky Bullinga/Sandra van Poortvliet 
 
28. Zoeken naar een alternatief voor de tweede zaterdag in november voor de algemene 

ledenvergadering. (2019) 
 Actie bestuur 
 
29. Goedgekeurde verslag van de vergadering 2018 nasturen naar de kringen. 
 Actie Sandra van Poortvliet 
 
30. Opname uit 2018 naluisteren met betrekking tot de opmerking over de Belastingdienst. 
 Actie Dicky Bullinga 
 20200102 De tekst is exact zoals het in de vergadering gezegd is door Ingrid Voortman. 
 
31. Verzekeringspapieren op de website zetten. 
 Actie Dicky Bullinga 
 
32. Afkortingenlijst samenstellen ten behoeve van de stukken voor de jaarvergadering. 
 Actie Dicky Bullinga 
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Besluiten 
 

1. Met ingang van 2017 zal de algemene vergadering nog slechts eenmaal per jaar - in het 
najaar - plaatsvinden. (2016) 

 
2. Mevr. Petri Snel, mevr. Ineke Hond en mevr. Bianca Jasper worden herbenoemd voor één 

jaar. (2016) 
 

3. Op de website komt te staan dat correspondentie naar de secretaris via de kringsecretariaten 
moet verlopen. (2016) 

 
4. Een kleine commissie, bestaande uit René van der Wals, Monique en Floris, gaat het 

huishoudelijk reglement op orde brengen voor de volgende ledenvergadering. (2016) 
 

5. Jaarlijks stuurt het bestuur informatie over (de deadline van de subsidieaanvraag voor) het 
Prins Hendrikfonds door naar de kringen (2017) 
 

6. De welkomstbrief voor geslaagde LOTUSslachtoffers wordt weer heringevoerd (2017). 
 

7. Er komt een ‘Dokter G.J. Boutenpenning’ voor instructeurs LOTUS die 25 jaar instructeur zijn 
(2017). 
 

8. Gert Bouten wordt benoemd als erelid (2017). 
 

9. Ingrid Voortman wordt in de jaarvergadering van 2018 voorgesteld als nieuw bestuurslid. 
Vanwege de zwaarte van de taak wordt zij door Jelle Kortes voorafgaand aan deze 
vergadering al ingewerkt als penningmeester, om na haar verwachte benoeming in 2018 zijn 
taak te kunnen overnemen (2017). 
 

10. A. Begroting 2015-2016, rekening 2015-2016 en de begroting 2016-2017 worden niet in 
beschouwing genomen en niet meer aangepast.  
B. Ondanks de omissies in de rekening 2016-2017 wordt deze rekening goedgekeurd. 
C. De begrotingen 2017-2018 en 2018-2019 worden goedgekeurd, met dien verstande dat 

er geen wijzigingen meer in gedaan worden. 
 

11. Voorstel 1 over het huishoudelijk reglement wordt aangenomen: het gewijzigde 
huishoudelijk reglement wordt na de laatste aanpassingen naar de kringen gestuurd. (2017) 
 

12. Het huishoudelijk reglement wordt iedere drie jaar herzien. Eerste herziening: algemene 
vergadering 2021. (2018) 
 

13. De bestuurskosten worden in het vervolg gesplitst en de buitengewone kosten worden apart 
in het verslag opgenomen. (2018) 

 
14. De contributie wordt met ingang van seizoen 2019-2020 verhoogd met 2 euro. (2018) 

 
15. Mevr. Ingrid Voortman wordt aangenomen als lid van het bestuur. (2018) 

 
16. Dhr. Remko Wiersema wordt aangenomen als lid van het bestuur. (2018) 
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17. Mevr. Bianca Jasper blijft voorzitter van de taakgroep OOKU. (2018) 

 
18. De adviestarieven van de organisatie LOTUS wordt geplaatst op het beveiligde deel van de 

website (2019) 
 

19. Na een stemming worden alle stemmen genoteerd: voor, tegen en blanco.  
 

20. Sandra van Poortvliet en Dicky Bullinga benaderen kringen direct na de controle van de 
website op woord- en beeldmerk. 
 

21. Christ van Tilburg en Willem Mol vormen in 2020 de controlecommissie. Sandra van Leeuwen 
is in 2020 het reservelid. 
 

22. We richten een adviesgroep op, bestaande uit Gert Bouten, Jelle Kortes en Roland Baas, die 
in opdracht van het bestuur en op ad hoc basis gaat buigen over onderwerpen waar het 
bestuur niet aan toe komt. 
 

23. We werken een plan voor een collectieve ongevallenverzekering uit. 
 

24. Alle verdere communicatie over de verzekeringen, inclusief een door de kringen te geven 
akkoord op mogelijke voorstellen, wordt via de e-mail gedaan. 
 

25. Het bestaande rooster van aftreden wordt aangepast volgens het in de vergadering 
gepresenteerde plan. 
 

26. De passage(s) over het rooster van aftreden in het huishoudelijk reglement wordt/worden bij 
de eerstvolgende wijzigingsronde aangepast. 
 

27. We noteren de hele kascommissie van het lopende jaar zowel in de agenda als in het verslag 
volledig. 

  



   
 

27 
LOTUS is een Benelux geregistreerd merk.  

 

Financieel verslag 
 
Balans per 30 juni 2020 
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Staat van baten en lasten per 30 juni 2020 – verkort overzicht 
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Staat van baten en lasten per 30 juni 2020 – uitgebreid overzicht 
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Begrotingen – verkort overzicht 
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Begrotingen – uitgebreid overzicht 
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Toelichting financieel verslag 2019/2020 
 
Toelichting op de BALANS 
Activa 
 
Vorderingen en overlopende passiva 
 
Vooruitbetaalde bedragen. 
Dit is het bedrag voor de WA-verzekering voor de periode juli t/m december 2020. 
Liquide middelen. De liquiditeit is met € 13.926,48 toegenomen van € 64.871,61 naar € 78.798,09. 
 
Passiva 
 
Verenigingsvermogen   
Het afgelopen jaar hebben we door het niet doorgaan van verschillende activiteiten een positief 
saldo. Daarom laten we de advocaatkosten volledig meelopen in de huidige kosten, in plaats van 
deze ten laste van de reservering te laten vallen en vervolgens de reservering weer aan te zuiveren 
met het positieve resultaat. 
Door de Coronamaatregelen zijn de opleiding instructeur LOTUS en de verkorte opleiding LOTUS 
zoveel mogelijk digitaal gegaan. Helaas is het hierdoor niet mogelijk geweest om examen voor deze 
opleidingen te gaan doen. De resterende kosten voor deze opleidingen zijn alvast opgenomen in de 
huidige kosten en zijn opgenomen als reservering op de balans. Zodra de daadwerkelijke kosten 
plaats gaan vinden, worden deze verrekend met deze reservering en komen ze niet meer ten laste 
van onze kosten.  
 
Kortlopende schulden 
Crediteuren 
Dit zijn declaraties en facturen die te maken hebben met de activiteiten die in juni hebben 
plaatsgevonden. 
 
STAAT VAN BATEN EN LASTEN 
BATEN 
Het totaal bedrag aan baten is € 72.216,--. 
 
Contributie 
De contributie zit iets onder de begroting. Het werkelijk aantal leden is uiteindelijk lager uitgevallen 
dan bekend was op het moment van het maken van de begroting. 
 
Doorberekende verzekering 
Dit jaar is de WA-verzekering aangepast. Dit was alleen voor de leden, maar nu zijn ook de kringen 
WA-verzekerd. 
  
Opleiding instructeur LOTUS 
Er is weer een opleiding instructeur LOTUS gestart en de bijdrage was totaal € 11.890,--. 
Ook is er weer een verkorte opleiding LOTUS gestart en de bijdrage daarvan was € 7.950,--. 
De bijdrage voor regionale bijscholing was totaal 12.788,-- Dit ligt net iets onder het bedrag dat 
begroot is. 
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Ledenbijeenkomst 
Helaas kon de ledenbijeenkomst dit jaar vanwege de Coronamaatregelen niet doorgaan. 
 
 
LASTEN 
 
Reiskosten bestuur 
Vanwege de Coronamaatregelen zijn een groot deel van de vergaderingen in Zeist vervangen door 
online vergaderingen.  
 
PR materiaal 
De enige kosten die we hiervoor gemaakt hebben, is de aanschaf van nieuwe stickers. 
 
Zaalhuur bestuur 
Doordat we maar 7 keer bij elkaar zijn gekomen en de andere 4 keren digitaal hebben vergaderd, zijn 
deze kosten aanzienlijk lager uitgevallen. 
 
Zaalhuur overleggen met derden 
Vanwege de Coronamaatregelingen is 1 overleg met derden te komen vervallen. 
 
Lunchkosten bestuur 
Deze kosten zijn ook lager uitgevallen doordat we niet zo vaak bij elkaar zijn gekomen om te 
vergaderen. 
 
Computer en softwarekosten 
Op dit moment zijn de enige kosten geweest: de aanschaf van een eenmalige licentie van ons Banana 
software pakket. 
 
Advocaat- en proceskosten 
Dit bedrag is veel hoger dan oorspronkelijk begroot. Dit komt omdat er een aantal commerciële 
partijen is die ons LOTUS merk verkeerd gebruikten. Omdat we vanwege Coronamaatregelen een 
positief resultaat hebben, heb ik besloten om deze kosten rechtstreeks in de ‘Verlies en winst’ op te 
nemen in plaats van ten laste te brengen van de reservering en daarna vervolgens een deel van de 
winst weer over te boeken naar de reservering. Zo blijft het reserveringsbedrag op peil. 
 
Taakgroep OOKU 
Dit is een stuk lager uitgevallen dan begroot. Dit komt ook door de Coronamaatregelen: 
vergaderingen zijn niet zijn doorgegaan op locatie, maar digitaal gehouden. 
 
Onderscheidingen en jubilarissen 
Dit is altijd een lastig te voorspellen post. Uiteindelijk hebben we minder uitgegeven dan begroot 
was. 
 
Marketing 
Voor de website zijn alleen de normale onderhoudskosten gemaakt. Doordat de ledendag niet 
doorging, zijn hiervoor geen aanpassingen op de website gemaakt. 
De kosten voor de ledenadministratie is de eerste aanbetaling. Het bedrijf Genkgo is in februari 
gestart met de ontwikkeling van de nieuwe ledenadministratie.  
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Algemene vergadering 
De kosten van de algemene vergadering liggen aardig in lijn met de begroting. De lunchkosten zijn 
zelfs lager uitgevallen dan begroot. 
 
Taakgroep kringen en adviesgroep 
Doordat onze aandacht voornamelijk is uitgegaan naar Corona en wat voor een impact dat heeft 
voor onze organisatie, zijn we er niet aan toe gekomen om met deze taakgroep en de adviesgroep 
aan de slag te gaan. 
 
Verzekeringen 
De toename in de kosten wordt veroorzaakt doordat we een aanvulling op de WA-verzekering 
hebben gedaan voor kringen. Ook hebben meer kringen aangegeven mee te doen aan de collectieve 
ongevallenverzekering. 
 
Ledenbijeenkomst 
Helaas is de bijeenkomst vanwege de Coronamaatregelen niet doorgegaan. We hebben echter wel 
voorbereidingskosten hiervoor gemaakt. Die kosten staan hier verantwoord. 
 
Kosten regionale bijscholing instructeur LOTUS 
Ook voor deze kosten geldt dat vanwege de Corona maatregelen niet alle lessen konden worden 
gegeven. Hierdoor zijn ook deze kosten iets lager uitgevallen. 
 
Kosten opleiding instructeur LOTUS 
Hier staan de werkelijke kosten vermeld, aangevuld met een geschat bedrag van Euro 2.901,20 die 
we verwachten nog te gaan maken zodra de Coronamaatregelen versoepelen en er mogelijkheden 
zijn om weer examens te kunnen afnemen. 
 
Kosten docenten LOTUS 
Ook voor deze kosten geldt, dat vanwege de Corona maatregelen niet alle bijeenkomsten konden 
worden gehouden. Hierdoor zijn ook deze kosten lager uitgevallen dan begroot. 
 
Kosten verkorte opleiding 
Hier staan de werkelijke kosten vermeld, aangevuld met een geschat bedrag van Euro 4.123,75 die 
we verwachten nog te gaan maken zodra de Coronamaatregelen versoepelen en er mogelijkheden 
zijn om weer examens te kunnen afnemen. 
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Toelichting begrotingen 2020/2021 en 2021/2022 
 
Hieronder lichten we de verwachte cijfers voor 2020/2021 en de begroting voor 2021/2022 toe. 
BATEN 
 
Contributie 
Het aantal leden is afgenomen in 2019/2020. Mede door de Coronamaatregelen zijn er nog geen 
nieuwe examens ingepland. We verwachten daarom in 2020/2021 en 2021/2022 nog een verdere 
afname van leden. 
 
Doorberekende verzekering 
Per 1 augustus hebben we een nieuwe collectieve verzekering afgesloten: de Wegam/Wegas. Deze 
verzekering geeft dekking als onze leden en vrijwilligers voor onze organisatie of voor de LOTUSkring 
onderweg zijn. Meer kringen hebben aangegeven deel te nemen aan de collectieve 
ongevallenverzekering, hierdoor stijgt de verwachte opbrengst. 
 
Opbrengsten verkorte opleiding 
Vanwege Coronamaatregelen kunnen de cursisten van de verkorte opleiding 2019/2020 nog geen 
examen doen. We plannen daarom maar 1 verkorte opleiding in voor 2020/2021 in een andere regio. 
Voor 2021/2022 willen we 3 verkorte opleidingen gaan aanbieden in 3 verschillende regio’s. 
 
Opleiding instructeur 
Vanwege Coronamaatregelen kunnen de cursisten van de opleiding instructeur LOTUS 2019/2020 
nog geen examen doen. We plannen daarom maar geen opleiding in voor 2020/2021. Voor 
2021/2022 plannen dan weer wel een opleiding in. 
 
LASTEN 
 
Reiskosten bestuur, zaalhuur en lunchkosten 
Het afgelopen jaar hebben we noodgedwongen een deel van de overleggen via Skype gedaan. Op 
afstand vergaderen is ons goed bevallen en we willen de komende jaren een deel van de overleggen 
en vergaderingen digitaal blijven doen. Hierdoor gaan de reiskosten, zaalhuur en lunchkosten 
omlaag. We moeten nog ondervinden wat de juiste verhouding is tussen bij elkaar komen en op 
afstand vergaderen. Daarom houden we voor 2020/2021 en 2021/2022 de werkelijke bedragen van 
2019/2020 aan. 
 
Computer- en softwarekosten 
Door het op afstand vergaderen is het nodig om goede software te hebben om dit allemaal mogelijk 
te maken. Wij zijn hierbij uitgekomen op het pakket Office365 en hebben met VePa automatisering 
een non-profit tarief voor onze organisatie kunnen afspreken, waarvan ook onze kringen/leden 
gebruik kunnen maken. We gaan voor de begroting uit van 2 betaalde versies (€ 127,80) en de rest 
allemaal onbetaalde versies. Voor de beheerskosten gaan we uit dat veel kringen meedoen met 
office365 en dat we daardoor meer dan 100 licenties hebben. De beheerskosten bedragen dan Euro 
250,--  excl. BTW per maand (dat is Euro 3.630,-- incl. BTW). Daarnaast is er nog voor zo’n € 1.300,-- 
aan eenmalige kosten in 2020/2021). Deze jaarlijkse kosten zijn ongeveer de besparingen die we als 
bestuur hebben door meer digitaal te vergaderen. 
 
Advocaat- en proceskosten 
Helaas hebben wij het afgelopen jaar toch meer advies nodig gehad van onze advocaat dan wij 
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vooraf hadden ingeschat. Ook in 2020/2021 zullen wij toch vaker contact met onze advocaat nodig 
hebben, dan vorig jaar ingeschat. Daarom verhogen we het bedrag aan advocaat-, advies- en 
proceskosten. 
Het blijkt dat we toch regelmatig advies moeten vragen aan de advocaat over bedrijven die ons 
merkenrecht niet respecteren. De kosten hier opgenomen zijn een inschatting van deze advieskosten. 
Voor de daadwerkelijke kosten, in het geval het een schikking of proces gaat worden, hebben we al 
een bedrag van Euro 10,000— gereserveerd. In het geval dit voor gaat komen, zullen we uitgaven uit 
deze reservering verwerken in de staat van baten en lasten. Op die manier kunnen we invloed van 
deze kosten uit ons resultaat houden. 
 
Taakgroep OOKU 
De verwachte cijfers 2020/2021 en de begroting 2021/2022zijn een gemiddelde van de werkelijke 
kosten van de afgelopen 3 jaar. 
 
Onderscheidingen en jubilarissen 
De totale kosten onderscheidingen en jubilarissen zijn voor de verwachte cijfers 2020/2021 en de 
begroting 2021/2022 een gemiddelde van de werkelijke kosten van de afgelopen 5 jaar. 
 
Kosten website 
Door over te stappen op de ledenadministratie van verenigingenweb kunnen wij een aantal 
aanpassingen die we steeds op de website laten bouwen, zelf doen vanuit de ledenadministratie. 
Hierdoor blijven de kosten die we hebben voor de website beperkt tot alleen de licentie en 
onderhoudskosten. 
 
Kosten ledenadministratie 
Op basis van de offerte zijn de licenties en het jaarlijks onderhoud incl. BTW ongeveer € 2.000,--. In 
2020/2021 valt ook nog een deel van de kosten van aanschaf en maatwerk van ongeveer € 5.300,--. 
 
Algemene vergadering 
Het is op dit moment nog onduidelijk hoe we de algemene vergadering vorm gaan geven. Voor de 
begroting gaan we uit van voor een deel bij ‘De Schakel’ (max. 42 personen) en voor een deel 
digitaal. De cijfers hebben we daarom voor 2020/2021 iets aangepast. Voor 2021/2022 hebben we ze 
iets aangepast naar de cijfers van de werkelijke uitgaven van 2019/2020. 
 
Verzekeringen 
Per 1 september hebben we een nieuwe collectieve verzekering afgesloten: de Wegam/Wegas. Deze 
verzekering geeft dekking als onze leden en vrijwilligers voor onze organisatie of voor de LOTUSkring 
onderweg zijn. Meer kringen hebben aangegeven deel te nemen aan de collectieve ongevallen 
verzekering, hierdoor stijgen de kosten 
 
Ledenbijeenkomst 
Op dit moment is het nog onduidelijk of de ledenbijeenkomst door gaat en in welke vorm. We 
hanteren daarom voorlopig de cijfers zoals vorig jaar begroot is. 
 
Kosten regionale bijscholing 
Voor de verwachte cijfers 2020/2021 en de begroting 2021/2022 ben ik uitgegaan van het 
gemiddelde van de kosten van de afgelopen 3 jaar. 
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Kosten opleiding instructeur 
We plannen geen opleiding in voor 2020/2021. Voor 2021/2022 plannen dan weer wel een opleiding 
in. 
 
Kosten verkorte opleiding 
Voor 2020/2021 plannen we 1 verkorte opleiding in voor 2020/2021 in een andere regio. 
Voor 2021/2022 willen we 3 verkorte opleidingen gaan aanbieden in 3 verschillende regio’s. 
 
Soest, 20 september 2020 

  
Penningmeester organisatie LOTUS    
M.M. Voortman    
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Verslag kascontrole commissie 
 
 

 


